
Arbejdsmarkedsudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 20. oktober 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

AMU alm. del

Spørgsmål 15
Vil ministeren oplyse, hvorfor den nye lovgivning, som jobcentrene fik i endelig
ordlyd i sommerferien, ikke i stedet blev gennemført med en implementerings-
fase, som kunne sikre kvalitet i aktiveringen, så man f.eks. i Århus den 1. august
ikke stod med 856 unge arbejdsløse, der skulle aktiveres omgående?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eigil Andersen (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eigil.Andersen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Knud Kristensen
formand
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